

Title (en)

A FIBREBOARD BOX CONTAINING A LIGHTTIGHTLY WRAPPED ROLL OF PHOTOGRAPHIC FILM.

Title (de)

EINE EINE LICHTDICHT VERPACKTE FOTOFILMROLLE ENTHALTENDE PAPPSCHACHTEL.

Title (fr)

BOITE EN PANNEAUX DE FIBRES CONTENANT UN ROULEAU DE FILM PHOTOGRAPHIQUE DANS UN EMBALLAGE ETANCHE A LA LUMIERE.

Publication

EP 0623087 A1 19941109 (EN)

Application

EP 94900086 A 19931102

Priority

- EP 94900086 A 19931102
- EP 9303049 W 19931102
- EP 92203714 A 19921201

Abstract (en)

[origin: WO9412407A1] A disposable tray-type fibreboard box (10) containing a lighttightly wrapped roll (37) of photographic film wound on a hollow core, and a roll-supporting flange (26, 27) at either roll end, each such flange having a hub fitting in the corresponding core end for supporting the roll out of contact with the side-wall panels of the box, said flanges being in supporting contact with the corresponding end-wall panels (16, 17) of the box, the roll-supporting flanges (26, 27) being made of moulded fibre pulp and having a plurality of stiffening ribs (30) located in the base of the flange.

Abstract (fr)

L'invention concerne une boîte en panneaux de fibres à usage unique du type cuvette (10), contenant dans un emballage étanche à la lumière un rouleau de film photographique enroulé sur un noyau creux (37), et une bride (26, 27) pour supporter le rouleau à chaque extrémité du rouleau, chaque bride ayant un moyeu s'adaptant à l'extrémité du noyau correspondante pour supporter le rouleau sans contact avec les panneaux des parois latérales de la boîte, lesdites brides étant en un contact de support avec les panneaux des parois terminales correspondantes (16, 17) de la boîte, les brides (26, 27) supportant le rouleau étant réalisées par moulage d'une pâte de fibres, avec une pluralité de nervures de renforcement (30) situées dans la base de la bride.

IPC 1-7

B65D 85/672; G03C 3/00

IPC 8 full level

B65D 85/672 (2006.01); **G03C 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 85/672 (2013.01); **G03C 3/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9412407A1

Citation (examination)

- PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 13, no. 73 (P-830) (3421) 20 February 1989
- & JP,A,63 259 658 (FUJI PHOTO FILM) 26 October 1988

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

WO 9412407 A1 19940609; DE 69305065 D1 19961031; DE 69305065 T2 19970410; EP 0623087 A1 19941109; EP 0623087 B1 19960925

DOCDB simple family (application)

EP 9303049 W 19931102; DE 69305065 T 19931102; EP 94900086 A 19931102